
PROTOKÓŁ  NR 20.2015 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  

z dnia 20 października 2015 r.   
 
Obecni: 
 
1. Mirosław Sobczak               -   Przewodniczący Komisji 
2. Włodzimierz Malinowski    -   Członek Komisji  
3. Robert Pacuszka                  -   Członek Komisji  
4. Katarzyna Sadurska             -   Członek Komisji 
 
Ponadto w posiedzeniu  uczestniczyli: 
 
1.Sławomir Pióro -  pracownik ds. zarzadzania kryzysowego, obronności                               

                             Straży 
2.Halina Kusak    -  Skarbnik Gminy  
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek: 
 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji; 
2. Omówienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2015 r ; 
3. Omówienie wydatków związanych z funkcjonowaniem ochotniczych straży  
    pożarnych w I półroczu 2015 roku; 
4. Sprawy bieżące  w tym korespondencja; 
5. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji. 
 
Ad1.  Protokół  Nr 19.2015 z 2 października 2015 roku został przyjęty. 
 
Ad2. Przewodniczący Komisji przywitał zaproszoną na dzisiejsze posiedzenie 
Panią Halinę Kusak, Skarbnika Gminy w celu omówienia sprawozdania z 
wykonania budżetu gminy za I półrocze 2015 roku. 
Następnie odczytał Uchwałę Nr Wa.251.2015 Składu Orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 4 września 2015 roku w sprawie 
opinii o informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Tłuszcz za pierwsze 
półrocze 2015 roku. 
Opinia  RIO o sprawozdaniu  jest pozytywna i stanowi załącznik nr 1 do 
niniejszego protokołu.  
Komisja po zapoznaniu się ze sprawozdaniem zwróciła się do Pani Skarbnik o 
wyjaśnienie zaległości w należnościach wymagalnych i zapytała, czy można 
podjąć inne działania mające na celu ich zmniejszenie chociaż w niektórych 
obszarach.  
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Pani Skarbnik odpowiedziała, że należności wymagalne w I półroczu wynoszą   
2 744 750,06 zł. Wystawiane są regularnie upomnienia po I i IV racie, 
przesyłane są tytuły wykonawcze do Urzędu Skarbowego, a z ich  realizacją 
przez Urząd Skarbowy jest różnie.  
Największe zaległości dotyczą zaliczek alimentacyjnych i funduszu 
alimentacyjnego, które wynoszą ok. 1 300 000 zł. W ślad  za tytułem 
wykonawczym wysyłane są pisma do Urzędu Skarbowego, ale ich skuteczność 
jest różna, jak widać zaległości są i to dość spore.  
Kolejną niepokojącą sprawą są zaległości z opłat za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi od osób fizycznych, które za I półrocze 2015 wynoszą 231 000 zł 
i mają tendencję wzrostową. Egzekucją zajmuje się także Urząd Skarbowy.  
 
Komisja w wyniku przeprowadzonej dyskusji postanowiła na kolejne posiedzenie 
Komisji zaprosić kierownika wydziału ochrony środowiska Panią Beatę 
Górecką w celu zasięgnięcia więcej informacji w tym temacie.  
 
Komisja zwróciła się do Pani Skarbnik o przygotowanie informacji na kolejne 
posiedzenie, odnośnie ściągalności przez Urząd Skarbowy należności z tytułu 
zaległości w podatku od środków transportowych i od nieruchomości w skali 
całego roku 2014.  
 
Ad3. Pan Sławomir Pióro przedstawi informację dotycząca wydatków jednostek 
ochotniczej straży pożarnej w I półroczu 2015 roku, załącznik nr 2 do 
niniejszego protokołu.  
Poinformował, że na budżet składają się różne wydatki, jednak największe na 
materiały i sprzęt tzn. paliwo i wyposażenie jednostek oraz na  ekwiwalent 
pieniężny za udział w akcjach i szkoleniach. Tych wyjazdów do pożarów w tym 
roku było wyjątkowo dużo, najwięcej wyjazdów ma Tłuszcz, Chrzęsne i 
Jasienica, natomiast na prawie jednakowym poziomie ma Miąse, Dzięcioły i 
Kozły. W tym roku była największa liczba pożarów od 7 lat.  
Na chwilę obecną na paliwo wydano 52 000 zł i limit jest wyczerpany, a 
pozostało jeszcze 3 miesiące i będzie składany wniosek o zwiększenie środków. 
Są jeszcze zakupy remontowe  i zakupy pozostałe np. przeglądy instalacji, 
telefonia, różne opłaty i składki min. ubezpieczenia, internet itd.. 
Szczegółowe wydatki są zawarte w powyższym załączniku 2.  
Jeśli chodzi o podział środków, to na wspólnym spotkaniu z Burmistrzem 
prezesi poszczególnych jednostek ustalają pomiędzy sobą podział środków, 
gdyż wiedzą najlepiej na co są im potrzebne. 
Niektóre jednostki przekroczyły nieznacznie ustalony limit, ale  spowodowane 
to było większą liczbą wyjazdów do pożarów, co miało wpływ na większą 
eksploatację sprzętu i  pojazdów.  
 
Komisja przyjęła do wiadomości.  
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Ad4. Do komisji wpłynęła następująca korespondencja: 
1. Uczniowie Gimnazjum im. Królowej Jadwigi w Tłuszczu zwracają się o 
powołanie Młodzieżowej Rady Miejskiej w Tłuszczu. Pismo stanowi załącznik 
nr 3 do niniejszego protokołu.  
 
Komisja opiniuje pozytywnie. 
 
2. Mieszkańcy ulicy Łącznej w Tłuszczu ponownie zwracają się z prośbą o 
podjęcie działań i zabezpieczenie w budżecie Gminy na 2016 rok środków 
finansowych na uregulowanie kwestii dociągnięcia sieci wodociągowej do  
posesji  pominiętych przy realizacji wodociągu na osiedlu Bolesława IV i 
osiedlu Długa w Tłuszczu. Pismo stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 
protokołu.  
 
Komisja zapoznała się. 
 
3. Radny Adam Wojtyra złożył wniosek do budżetu na 2016 rok o wykonanie 
następujących inwestycji, załącznik nr 5 do niniejszego protokołu; 
- dokończenie zaplecza socjalnego przy ZS im. Jana Twardowskiego w 
Stryjkach; 
- dokończenie drogi gminnej przy udziale funduszu FOGR Kury – Ołdaki’ 
- rozpoczęcie budowy drogi Kury – Rudniki; 
- rozpoczęcie projektowania sieci wodociągowej w okręgu nr 10;  
- zaprojektowanie środków do współpracy z Powiatem Wołominskim w 
zakresie drogownictwa powiatowego ( rondo w Kurach-chodnik, Białki- 
chodnik, Jaźwie – chodnik);  
- ustalić stan prawnowłasnościowy terenu po szkole podstawowej w Jaźwiu z 
możliwością wybudowania na tym terenie boiska sportowego, 
- zaprojektowanie środków na utrzymanie dróg gminnych na terenie okręgu nr 
10; 
- montaż oświetlenia ulicznego zgodnie z dokumentacja Kury-Ołdaki. 
 
Komisja zapoznała się.  
 
4. Radna Katarzyna Sadurska wnioskuje o realizację następujących inwestycji, 
zgodnie z załącznikiem nr 6 do niniejszego posiedzenia. 
- rozpoczęcie budowy wodociągu Chrzęsne-Zalesie, Wagan -Waganka, 
Brzezinów -Marianów-Mokra Wieś- Szymanówek; 
- budowa drogi w miejscowości Marianów, - asfaltowanie drogi Wagan-Lipiny; 
- modernizacja ulicy Morelowej w Mokrej Wsi; 
- modernizacja ulicy Skrajnej w Mokrej Wsi; 
- wykonanie odwodnienia w miejscowości Waganka ; 
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- wykonanie projektu stałej organizacji ruchu przy skrzyżowaniu w Mokrej Wsi; 
- uzupełnienie oświetlenia ulicznego na ul. Wesołowskiego w Mokrej Wsi. 
 
Komisja zapoznała się, a Pani Katarzyna Sadurska wyjaśniła, że zmieniła 
poprzedni wniosek i zamiast  budowy drogi Wagan –Lipiny będzie realizowana 
budowa wodociągu. 
                
5. Sołtys miejscowości Jasienica wniosek do budżetu w sprawie wykupienia 
terenu pod drogę –ulicę Łąkową w Jasienicy i otwarcie tej ulicy. Pismo stanowi 
załącznik nr 7 do niniejszego posiedzenia Komisji.   
 
Komisja zapoznała się.  
 
  Ad5.  Termin kolejnego posiedzenia Komisji ustalono na dzień 6 listopada  
2015 roku  godzina 8.30.  Na posiedzenie Komisji została zaproszona Pani 
Beata Górecka.   
 
 
Na tym protokół zakończono.     
 
                                                                    Przewodniczący Komisji 
 
                                                                        Mirosław Sobczak  
 
Załączniki do wglądu w pokoju 38. 
Nagranie wideo z posiedzenia Komisji  
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.                                              
Dokument utworzyła: Bożena Brzozowska 
Dnia 22 października 2015 roku. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


